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Verslag openbare deel van de 170e bijeenkomst raad FHML  
d.d. dinsdag 8 maart 2022 

Aanwezig: zie presentielijst 

 
1 Opening, mededelingen en vaststellen van de agenda 
De vice-voorzitter opent de vergadering.  

 
2a Vaststellen van de tekst van het openbare deel van het verslag van de 169e 
bijeenkomst d.d. 8 februari 2022 
-22.0266o – d.d. 17-02-22 – verslag 
 
Zie de goedgekeurde versie van het verslag met kenmerk 22.0266/Io. 

 
2b Opmerkingen naar aanleiding van het openbare deel van het verslag  
Er zijn geen opmerkingen. 
 
3 Mededelingen decaan 
 Situatie Oekraïne en Rusland 
Naar aanleiding van de situatie in Oekraïne en Rusland deelt de decaan mee dat momenteel in 

kaart wordt gebracht hoeveel studenten en medewerkers uit Oekraïne, Rusland en Wit-Rusland te 
maken hebben met de huidige situatie en wat de consequenties daarvan zijn. Het aantal FHML 
studenten en medewerkers uit deze landen is beperkt. Studenten en medewerkers hebben bericht 
gekregen over waar ze terecht kunnen als er knelpunten zijn.  

Op het moment wordt verkend op welke wijze er samenwerkingen zijn met Rusland en Wit-
Rusland, zowel institutioneel als 1 op 1 samenwerkingen, wat daarvan de potentiële consequenties 
zijn voor de betrokkenen, welke knelpunten er zijn en welke oplossingen we kunnen bieden. 
Verwachting is dat deze inventarisatie deze week klaar zal zijn.  

M. oude Egbrink deelt mee dat er momenteel breed overleg plaatsvindt met Centraal over hoe we 

met studenten omgaan. Studenten worden allemaal benaderd door de studieadviseurs. Centraal 
kijkt naar studenten met mogelijke financiële problemen. Hier is een noodfonds voor en de 
overheid stelt ook extra middelen beschikbaar. Ook wordt er gekeken naar studenten die volgend 
jaar willen komen studeren en nu tegen problemen aanlopen, bijvoorbeeld omdat ze geen 
onderleggers voor het aanmeldproces kunnen aanleveren. Centraal geeft door om hoeveel 
studenten het gaat en in welk stadium deze studenten zich bevinden. We zullen daar op maat mee 

omgaan, coulance betrachten en betrokkenen helpen bij eventuele achterstanden zo snel mogelijk 
op gelijke hoogte te komen.  

Desgevraagd geven de decaan en M. oude Egbrink aan dat er momenteel geen studenten in 
Oekraïne op exchange zijn, maar wel 1 student in Rusland. Deze student is teruggeroepen. 

De decaan verzoekt initiatieven die er lopen vanuit studenten en behoeften die er zijn kenbaar te 
maken, zodat gekeken kan worden op welke manier deze ondersteund kunnen worden. De 
studentgeleding geeft aan dat er op centraal niveau 2 studenten zijn die spullen inzamelen. Op 
FHML niveau zijn nog geen initiatieven vanuit de studentgeleding bekend. De vice-voorzitter zegt 
toe het bestuur op de hoogte te houden van (nieuwe) initiatieven. De directeur FHML benadrukt 

het belang hiervan i.v.m. afspraken die gemaakt zijn met Facility Services. Desgevraagd geeft de 
decaan aan dat er vanuit MUMC+ vooralsnog geen initiatieven zijn gepland.  

 Werkdrukverlichting 
De decaan deelt mee dat het Bestuur FHML heeft besloten om in het kader van de Luik-2 
kwaliteitsafspraken een onderzoeksopslag uit te keren naar de vakgroepen, omdat dit behulpzaam 
kan zijn voor de vakgroepen om jonge medewerkers een interessanter perspectief te bieden. 
Onderzoekslabeling maakt aanstellingen aantrekkelijker en het bestuur is van mening dat dit ook 

zal bijdragen aan de werkdrukverlichting. Het gaat om 12fte in totaal. De vakgroepvoorzitters 



2 

 
ontvangen eind deze week een brief waarin wordt uitgelegd op hoeveel tienden fte zij aanspraak 

kunnen maken en waarin ze worden gevraagd om in afstemming met de wetenschappelijk 
directeur van de onderzoeksschool en het OI te komen met voorstellen. De decaan benadrukt dat 

het ingezet moet worden op de jonge garde. Verdeling over de vakgroepen gebeurt via een 
verdeelsleutel, op basis van aantal stafleden met BKO, CPD en een onderwijslabeling van 0,15 fte 
of meer. 
 

 UM Strolls  
Op 21 maart om 12u is de officiële opening van UM Strolls. Het bestuur is uitgenodigd om hierbij 
aanwezig te zijn en zal een Walk & Talk organiseren. 

Het bestuur heeft zich nu gecommitteerd om de komende 5 maanden een maandelijkse Walk & 
Talk te organiseren om medewerkers, studenten en leden van de campus te spreken en te horen 
wat er speelt. Er wordt nog nagedacht in hoeverre dit moment ook gebruikt kan worden om 
thematisch iets onder de aandacht te brengen. Communicatie hierover volgt. De decaan bedankt 

Matthijs Bosveld voor het idee. 
 
4 COVID-19 
De decaan geeft aan dat het ziekteverzuim in het ziekenhuis momenteel 20% is. Bij studenten is 
dat bijna 25%.  M. oude Egbrink geeft aan dat hybride onderwijs bij tutorials tot aan de vakantie 

mogelijk blijft. Verder zijn er geen mededelingen. 
 

5 Huisvesting/gebiedsontwikkeling en nieuwbouw Randwyck 
Er zijn geen nieuwe ontwikkelingen. Men is nu bezig op de 1e verdieping Uns50 zuid met de 
renovatie en in de kelder is men bezig met het uitdiepen t.b.v. een aantal technische installaties. 
 
Desgevraagd geeft de directeur FHML aan dat er afspraken zijn gemaakt over geluidsoverlast. Uit 
de testen is destijds gebleken dat dit niet tot in de CPV zou dragen.  

  
Desgevraagd geeft de directeur FHML aan dat er momenteel bij verschillende afdelingen nog 
onderdelen van de businesscase BMC uitgewerkt  worden en dat deze naar verwachting voor het 
einde van de maand kan worden afgerond.   
 
6 Verantwoording Kwaliteitsafspraken voorjaar 2022 
Ter advisering 

- 22.0366 - d.d. 23-02-22- brief decaan met bijlagen 
 

M. oude Egbrink geeft aan dat dit een jaarlijkse rapportage is en dat deze besproken is met de 
Kleine Commissie. 
 
Desgevraagd geeft M. oude Egbrink aan dat deze 1e ronde loopt t/m 2024 en dat we in afwachting 
zijn van het overheidsbesluit over hoe hier daarna mee wordt omgegaan. De directeur FHML geeft 

aan dat het College van Bestuur de verwachting heeft dat de middelen kwaliteitsafspraak worden 
gecontinueerd met enig voorbehoud, want uiteindelijk gaat de overheid daarover.  
 
Op basis van de gevoerde bespreking, de door de M. oude Egbrink gegeven toelichting en de 
voorliggende documenten adviseert de raad positief over de nota verantwoording 
Kwaliteitsafspraken voorjaar 2022. 

7 Nagekomen agendapunten 
Er zijn geen nagekomen agendapunten. 
 
8 Rondvraag 
 Cultuur van samenwerking MUMC+ 

Naar aanleiding van  de signalen over knelpunten bij samenwerkingen tussen UM en AZM 

verzoekt de decaan om concrete punten bij haar te melden. Vervolgens zal zij dit bespreken 

met de Raad van Bestuur MUMC+. 
 
Naar aanleiding van opmerkingen over een onderscheid tussen Erkennen & Waarderen in UM 
en azM, geeft de vice-decaan aan dat er geen onderscheid wordt gemaakt tussen klinische en 
niet-klinische vakgroepen. FHML heeft de regie gekregen om het Care deel van Erkennen & 
Waarderen in te vullen. Momenteel wordt hier met een groepje clinici aan gewerkt.  
De decaan benoemt dat E&W alleen slaagt met goed leiderschap op alle niveaus. In het kader 

van carrièrebeleid zijn al stappen gemaakt. Een belangrijk aandachtspunt is nu het 
‘horizontaal’ belonen. Er is een zorgvuldige exercitie gedaan waarbij input is gevraagd van alle 
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klinische en niet-klinische vakgroepen. Het doel van deze exercitie is deels ook het gesprek 

aangaan met elkaar. De vice-decaan geeft aan dat cultuurverandering voor elke vakgroep 
anders voelbaar zal zijn. De decaan stelt vast dat er nog een communicatieslag te maken is 

en pakt dit op.  
 

 Overgang Scorion 
Desgevraagd geeft M. oude Egbrink een update. Er is besloten om te stoppen met Scorion, 

omdat dit programma niet kan wat we in EPASS wel al doen. EPASS is bereid om de 
samenwerking te continueren en daar worden nu afspraken gemaakt. Portfolio- en 
programmacoördinatoren zijn op de hoogte en communicatie hierover volgt zodra meer 
bekend is over de vrijwaringsovereenkomst en een eventuele aanbesteding. 
 

 Waterpunten UM 
Op een vraag vanuit de studentgeleding of er op centrale punten op de campus meer 

waterpunten kunnen komen en of kokend water op enkele van deze centrale punten gratis 
aangeboden kan worden, geeft de decaan aan dat het verzoek wordt opgepakt. Er zal eerst 
geïnventariseerd worden welke waterpunten er al zijn en wat eventueel nog aangepast kan 
worden. Vervolgens zal dit worden teruggekoppeld. 

 
 

 

Fabienne Defauwes 
 
 


